
Zápis z jednání Osadního výboru Libichov 

Datum konání:  16.6.2021 

Přítomni:  P. Cihelník ( přes telekonferenci), V. Pospíšil, M. Horák, V. Hložek, V. Pavlíčková 

Omluveni:  J. Coufal, S. Vokatý, P. Svoboda 

Host: T. Grus 

Projednávaná témata: 

 
I.  Slavnostní otevření kapličky a sousedské posezení s grilováním 26.6.2021 

Kaplička od 18:00 
Program:  
1) Přivítání + krátké info k historii 
2) Znovu vysvěcení kapličky ( farářJaníček) 
3) Sestry Svárovské  3 -4 písničky k tématu 

 
Příprava: pozvánky ( výroba P. Cihelník) roznos do soboty 
Informace – nástěnka, FB, web, obecní rozhlas středa / sobota ráno 
Vystavit i obraz sv. Václava 
Úklid kapličky + květina / květiny 
Přinést 10 -15 židlí pro starší účastníky 
 
Grilování od 18:00, 18:30 ??? 
Přivezení piva  - M. Horák 
Nákup vína, grilování buřtů a masa – V. Hložek 
Griluje si každý sám , vidlice 
Dodělání grilovacího stolu / pultu – V. Hložek + P. Tichý- obstarání dřevěné desky a 
materiálu. 
 
Sraz v sobotu 26.6.2021 v 9:30 na přípravu 
Kdo přijde na přípravu 
 

II Loučení s prázdninami 
 
Program předběžně: 
a) Monika připraví, bude nepřítomna,  Návrh oslovit V. Rulíkovou. 
b) P. Indra a myslivci 
c) Sokolníci 
d) Přemek Dlouhý a vozidlo 
e) Malování na obličeje pí Čtyroká ? ( po operaci , uvidí o prázdninách) 
f) Skákací hrad větší – pí Pavlíčková objednán 
g) Další tipy na atrakce? Cukrová vata ( T. Grus) , vojáci ze Kbel ( přes Z. Drába) 
h) Jak s občerstvením ?   Tipy na jiného provozovatele než p. Baštu. Termín do 

30.6.2021. Znovu oslovit P. Volka 
 
Ostatní témata: 
Stavební akce : 
- Oprava střešní krytiny a některých trámů na škole – výběrové řízení na 

dodavatele, rozpočet 650 Tis. Kč 
- Elektřina do kapličky – do září by mělo být hotovo 



- Zpevnění povrchu v zadní části uličky 
- Instalace 2 lamp osvětlení  ( konci uličky a Fotrových ), návrh vhodnější u 

panelové cesty do Němčic 
- Vyspravení děr na komunikacích do kouta na návsi 

Informace k záměru kanalizace – sdělím na dalším sekání osobně, je delší  
 

Houpačka-  kdo zájem  o starou houpačku, ať se ozve P. Cihelníkovi ( vydá lana a 
karabiny). Jinak skončí ve starém železe.  
 

                            Wi-fi náves – jediný provozovatel, co projevil zájem a včetně smluvní a technické 
  realizace Metronet ( odmítnut OV v 9/2020 pro výhrady se spojením v Libichově). 
                             Další oslovené firmy – Cerberos, Net-online, Nordic Telecom, DHTC Systém Benátky – 
  v různých fázích odstoupily nebo mimo jejich zájem vzhledem k nízkému obchodnímu 
  potenciálu lokality.   
 
                             Objednání laviček ( 2 ks k dolnímu kalu) a lavic  pod pergolu – v rozpočtu, k zařízení 
                            Diskuze kolem stolu na dětské hřiště. V. Hložek následně zaslal tipy z internetu. 
 
                            Sekání trávy  v obci – stížnosti  k plochám mimo dětské hřiště, které seká brigádník J. 
  Ištok. Návrh – požádat o zapůjčení sekacího traktůrku pro zapracovaného brigádníka. 
                            - využití externí firmy i z místních zdrojů, prověření existujících cen. 
 
                            Setkání se starostou T. Sedláčkem – 23.9.2021 
 
                            Dotaz k rozpočtům, daném a nákladům  pro místní část Libichov pro příští setkání. 
 
                             Další setkání 21.7.2021 od 18:30 hod 
 
                            Zapsal : P. Cihelník 


